
Protokół Nr LIV/23

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

LIV  Sesja  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Narew  odbyła  się  14  września  2023  roku  w  sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Narew przy ul. Mickiewicza 101.

Obrady  LIV Sesji  Rady Gminy Narew otworzyła  o  godz.  8.25  Przewodnicząca  Rady Gminy

Narew Aneta Leonowicz.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  powitała  Wójta  Gminy  Narew  Pana  Andrzeja

Pleskowicza,  Sekretarza  Panią  Joannę  Majewską,  Radnego  Powiatowego  Pana  Romana  Ostapczuka,

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Mikołaja Janowskiego, kierowników i dyrektorów gminnych

jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy Narew, obsługę rady, radnych, sołtysów oraz

mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  na  podstawie  listy  obecności  poinformowała,  że  na

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 10 radnych i stwierdziła prawomocność obrad. Radni

nieobecni  usprawiedliwieni  –  Agnieszka  Filipiuk,  Paulina  Monach,  Anna  Kryszeń,  Anna  Podgórska,

Eugeniusz Selwestruk. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do oryginału protokołu.

Ad. 2. Ustalenie porządku dziennego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że porządek obrad wszystkim radnym

był znany i zapytała czy są uwagi do niego.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że wpłynął wniosek Wójta Gminy Narew o

rozszerzenie  porządku  obrad  o   podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków

komunikacyjnych  na  terenie  Gminy  Narew,  których  właścicielem lub  zarządzającym jest  Gmina

Narew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Wniosek Wójta stanowi załącznik do Nr 2 do oryginału protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że do obrad sesji dołączyła radna Anna

Kryszeń. Obecnych jest 11 radnych.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Wójta  Gminy  Narew  o

rozszerzenie porządku obrad.

W głosowaniu jawnym głosowało 11 radnych. Za rozszerzeniem porządku obrad głosowało  – 11,

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wniosek Wójta został przyjęty jednogłośnie.

Głosowanie stanowi załącznik Nr 3 do oryginału protokołu.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz odczytała porządek obrad po zmianach.
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1. Otwarcie LIV sesji Rady Gminy oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego.

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Narew.

4. Wnioski z posiedzeń Komisji.

5. Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

7. Podjęcie uchwał:

 - w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Narew, których właścicielem

lub zarządzającym jest Gmina Narew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków;

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka;

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu;

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na

terenie Gminy Narew;

- w sprawie przyznania Parafii Prawosławnej Podwyższenia Św. Krzyża w Narwi dotacji celowej na

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Narew;

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew;

- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narew;

- w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds.

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew;

- w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Narew na lata 2023-2027’’;

- w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt

na terenie Gminy Narew w 2023 roku;

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok;

- w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2023-2026 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035.

9.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

10. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

11. Wolne wnioski, informacje.

12. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. Za

przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Narew.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała,  że protokół z LIII  sesji  Rady Gminy

Narew był wyłożony do wglądu w biurze Rady i dzisiaj znajduje się na stoliku protokolanta. Jeżeli do

końca sesji nie zostaną zgłoszone uwagi będzie oznaczało to, że protokół został przyjęty.

Ad. 4.  Wnioski z posiedzeń komisji.

Protokół  z  dnia  12.09.2023r.  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  przedstawiła  Radna  Zenaida

Iwaniuk, który stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu. 

Ad. 5.  Informacje z realizacji wniosków z posiedzeń Komisji.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że było 10 wniosków:

1. Ponowiono wniosek o przeprowadzenie przeglądów gwarancyjnych inwestycji:

a) budowy szatni na stadionie piłkarskim w m. Narew – w szczególności ułożenia kostki brukowej oraz

okładzin ściennych i posadzkowych w wewnątrz budynku - wykonawca zdemontował popękane płytki i

ułożył nowe. 

b) przebudowy ul. Piaski – w szczególności budowy ciągów pieszych oraz zjazdów z posesji - został 

przeprowadzony przegląd w obecności inspektora nadzoru i wykonawcy. Nie stwierdzono negatywnych 

zjawisk.

2.  Wprowadzenie  do  budżetu  zadania  polegającego  na  wykonaniu  dokumentacji  technicznej

pomostu/kładki  przy  Skicie  w  m.  Odrynki  (podczas  obrad  przeprowadzona  została  przy  obecności

Radnych i Wójta rozmowa telefoniczna z Ihumenem Skitu, który określił długość pomostu na 20 m) -

20000,00 zł – zadanie te zostało wprowadzone do budżetu.

3. Wprowadzenie do budżetu środków finansowych na zakup kosiarki spalinowej dla sołectwa Gradoczno

– 3000,00 zł – kosiarka została zakupiona.

4. Udostępnienie na kolejne posiedzenie komisji wyroku sądowego w sprawie nielegalnego wydobycia

kruszywa z wyrobiska w m. Waniewo – wyrok został udostępniony radnym na wspólnym posiedzeniu

Komisji.

5. Dokonanie malowania pasów przejścia dla pieszych przy Urzędzie Gminy – została przeprowadzona

wstępna wycena i mamy wykonawcę, który do końca września odnowi te pasy. 

6. Wystąpienie z wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o koszenie poboczy dróg wojewódzkich

oraz ścieżki rowerowej – z wnioskiem nie występowaliśmy, zarządca drogi wykonał te zadanie.

7. Zorganizowanie pracy przedszkola oraz opieki nad dziećmi do końca lipca bieżącego roku - to zadanie

nie zostało wykonane, ale będzie to ujęte już we wstępnych rozmowach z panem dyrektorem.

8.  Odkrzaczenie  zjazdu  z  drogi  powiatowej  na  wiaty  ogniskowe  w  m.  Narew  –  zadanie  zostało

zrealizowane.
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9. Przystąpienie do prac naprawy drogi dojazdowej do posesji nr 24 przy ul. Piaski poprzez nawiezienie

kruszywa betonowego wraz z jego zagęszczeniem –poszukujemy wykonawcy na realizację tego zadania.

10. Naprawę poprzez uzupełnienie ubytków w drodze:

a) w m. Makówka do drogi na lotnisko,

b) w m. Trześcianka do posesji oznaczonych nr 221A oraz w kierunku rzeki wraz z przepustami- te ubytki

zostaną uzupełnione podczas przebudowy drogi w miejscowości Makówka.

Ad. 6. Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich.

           Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła wójta o zabranie głosu.

           Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że zostało jeszcze do zrobienia kilka zadań z realizacji

funduszy sołeckich w miejscowościach: Koweła, Białki, Kutowa, Nowiny.

Informacja o stanie realizacji funduszy sołeckich stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu.

Ad. 7. Podjęcie uchwał.

-  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  na  terenie  Gminy  Narew,  których

właścicielem lub  zarządzającym jest  Gmina  Narew oraz  warunków i  zasad korzystania  z  tych

przystanków

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LIV/309/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

określenia  przystanków  komunikacyjnych  na  terenie  Gminy  Narew,  których  właścicielem  lub

zarządzającym jest Gmina Narew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków stanowi

załącznik Nr 7 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu.

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

4



Uchwała  Nr LIV/310/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka stanowi załącznik Nr 9 do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.

- w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIV/311/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Powiatowi Hajnowskiemu stanowi załącznik Nr 11 do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu.

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława B.M. w

Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków,

położonych na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LIV/312/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

przyznania  Parafii  Rzymskokatolickiej  Wniebowzięcia  N.M.P.  i  Św.  Stanisława  B.M.  w  Narwi

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych

na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu.
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- w sprawie przyznania Parafii Prawosławnej Podwyższenia Św. Krzyża w Narwi dotacji celowej na

prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do

rejestru  zabytków  lub  znajdujących  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków,  położonych  na  terenie

Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LIV/313/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

przyznania  Parafii  Prawosławnej  Podwyższenia  Św.  Krzyża  w Narwi  dotacji  celowej  na  prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Narew

stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIV/314/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Narew stanowi

załącznik Nr 17 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu.

- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do uchwały.
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Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr LIV/315/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narew stanowi załącznik Nr 19 do

oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LIV/316/23 Rady Gminy Narew z dnia 14 września 2023 roku w sprawie trybu i

sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  ds.

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Narew stanowi załącznik Nr 21 do oryginału

protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 22 do oryginału protokołu.

-  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Narew na lata 2023-2027

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIV/317/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz  Ochrony  Osób

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Narew na lata 2023-2027stanowi załącznik Nr 23

do oryginału protokołu.
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Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu.

- w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Narew w 2023 roku

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska wyjaśniła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała  Nr  LIV/318/23 Rady  Gminy  Narew  z  dnia  14  września  2023  roku  w  sprawie

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Gminy Narew w 2023 roku stanowi załącznik Nr 25 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 26 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2023 rok

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Sekretarz Panią Joannę Majewską o zabranie

głosu i wyjaśnienie projektu uchwały.

Sekretarz Pani Joanna Majewska omówiła wszystkie zmiany po stronie dochodów i wydatków. 

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Uchwała Nr LIV/319/23 Rady Gminy Narew z dnia 14 września 2023 roku w sprawie zmian

w budżecie Gminy Narew na 2023 rok stanowi załącznik Nr 27 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 28 do oryginału protokołu.

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2023-2025 wraz z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035

Przewodnicząca Rady Aneta powiedziała, że Skarbnik Pani Ewelina Karpiuk omówiła radnym

wszystkie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy  Narew  na  lata  2023-  2025  wraz  z

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035. 

            Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zapytała czy są uwagi do projektu uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu

jawnym głosowało 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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Uchwała Nr LIV/320/23 Rady Gminy Narew z dnia 14 września 2023 roku w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2023-2025 wraz z prognozą kwoty

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2035 stanowi załącznik Nr 29 do oryginału protokołu.

Głosowanie imienne stanowi załącznik Nr 30 do oryginału protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła Wójta Pana Andrzeja Pleskowicza o zabranie

głosu.

Wójt  Pan  Andrzej  Pleskowicz  omówił  sprawozdanie  z  działalności  Wójta  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym:

-  dnia  28.06.2023r.  –  została  podpisana  umowa  z  Narodowym  Funduszem  Ochrony  Środowiska  i

Gospodarki  Wodnej  na „Usuwanie odpadów z folii  rolniczych,  siatki  i  sznurka do owijania  balotów,

opakowań po nawozach i typu Big Bag”, dnia 14.08.2023r. – został wybrany wykonawca: EAST ECO

Daniel Czyżak. W najbliższym czasie zostanie podpisana umowa z wykonawcą.

-  dnia 19.07.2023r. – zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie inwestycji drogowych ze środków

Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Dróg  na  rok  2024  pn.  „Przebudowa drogi  gminnej  w miejscowości

Ogrodniki”, „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Skaryszewo”.

- „Przebudowa drogi gminnej we wsi Makówka gm. Narew nr ewidencyjny 107137B” 24.07.2023r. –

została podpisana umowa z wykonawcą – Przedsiębiorstwo Drogowo- Mostowe MAKSBUD Sp. z o.o

- dnia 01.08.2023r. – otrzymaliśmy pismo o zakwalifikowaniu do dofinansowania w ramach Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Remont drogi we wsi Doratynka”. 

RZĄDOWY PROGRAM ODBUDOWY ZABYTKÓW EDYCJA I

- Dnia 26.07.2023r.  otrzymaliśmy dwie wstępne PROMESY na dofinansowanie inwestycji  na terenie

Gminy Narew pn.

*„Remont Kaplicy Św. Jana Chrzciciela w Narwi” – dofinansowanie 392 000,00 zł

* „Remont Cerkwi w Odrynkach” – dofinansowanie 588 000,00 zł

W najbliższych dniach zostaną ogłoszone przetargi, a następnie podpisane umowy.

- Dnia 14.08.2023r.  w ramach II  edycji  Rządowego Programu Odbudowy Zabytków zostały złożone

cztery wnioski o dofinansowanie:

* „Remont dzwonnicy przy Kościele parafialnym w Narwi” – 392 000,00 zł - kwota wnioskowanych

środków

*  „Remont  Cerkwi  prawosławnej  p.w.  Opieki  Matki  Bożej  w  Puchłach”  –  490 000,00  zł  -  kwota

wnioskowanych środków

*  „Remont  Cerkwi  Cmentarnej  p.w.  Ofiarowania  NMP w  Trześciance”  –  597 800,00  zł  –  kwota

wnioskowanych środków

* „Remont Cerkwi parafialnej p.w. Św. Michała Archanioła w Trześciance” – 215 600,00 zł  – kwota

wnioskowanych środków
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-  Dnia  14.08.2023r.  w  ramach  VIII  Edycji  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład:  Program  Inwestycji

Strategicznych zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie:

*  „Przebudowa  dróg  gminnych  i  powiatowych  w  Gminie  Narew”  –  5 700 000,00  zł  –  kwota

wnioskowanych środków

* „Przebudowa dróg gminnych w Gminie Narew” – 1 900 000,00 zł – kwota wnioskowanych środków

Na  inwestycję  pn.  „Budowa  pomostu  nadbrzeżnego  przy  Skicie  Świętych  Antoniego  i  Teodozjusza

Pieczerskich na działce nr 621/2 obręb Odrynki” została wykonana dokumentacja oraz zostało złożone

zgłoszenie (budowy lub wykonywania innych robót budowlanych) do Starostwa Powiatowego.

W dniu  31.08.2023r.  została  przesłana  niezbędna dokumentacja  inwestycji  pn.  „Budowa dwóch wiat

drewnianych, zadaszenie istniejącej suszarki na kajaki oraz wymiana nawierzchni deptaka z asfaltowej na

starobruk,  na  działce  589/1  w  obrębie  ewidencyjnym  Narew,  gmina  Narew”  do  Biura  Projektów

Zrównoważonej Turystyki Polski Wschodniej w ramach projektu pn. „Pisa – Narew – szlak aktywnej

turystyki”. Planowany termin naboru wniosków: 12.02.2024r. – 09.04.2024r. Dofinansowanie – 85%.

Radna Zenaida Iwaniuk zapytała co z parkingiem przy Ośrodku Zdrowia w Narwi?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że na ten moment nie mamy możliwości finansowych, aby

utwardzić ten plan, może przeznaczyć fundusz sołecki sołectwa – Piaski na ten cel?

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 31 do oryginału protokołu.

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły

zapytania od radnego Jana Gryniewickiego i poprosiła radnego o ich odczytanie.

Zapytania stanowią załącznik Nr 32 do oryginału protokołu.

Odpowiedzi stanowią załącznik Nr 33 do oryginału protokołu.

Ad.10. Wolne wnioski, informacje.

Radny Michał Szelandowicz podziękował Panu Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za wymianę 

przepustu na drodze w stronę wsi Hoźna oraz za wyrównanie dróg żwirowych. Poprosił, aby w 

następnym roku utwardzić odcinek drogi z Ogrodnik. 

Radny Jan Gryniewicki zapytał co będzie z psami, które przebywają na oczyszczalni ścieków?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że już podjęto kroki celem odłowienia tych psów.

Radna Anna Jakoniuk zapytała dlaczego w szeregu tych dróg jakie zostały wymienione, nie została 

wymieniona droga w Kaczałach i w Koźlikach? Dodała, że trzeba zainteresować się wsią Koźliki w

której do dnia dzisiejszego nie ma Sołtysa i nie ma funduszy sołeckich. 

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że było zorganizowane spotkanie w Koźlikach, aby wybrać 

sołtysa. Mieszkańcy nie przyszli na zebranie, obecna była tylko jedna pani, która chciała zostać sołtysem.

Radna Maria Skokin zapytała Dyrektora Mikołaja Janowskiego czy jest przewidywany remont drogi w 

kierunku Rybak?
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych powiedział jakie drogi zostały zrobione przez Powiat i jakie są 

jeszcze w trakcie realizacji. Dodał, że w ramach Polskiego Ładu został złożony wniosek na drogi 

powiatowe w Gminie Narew i ma nadzieję, że w przyszłym roku zostaną one zrobione. Podziękował 

mieszkańcom za informacje na temat naprawy dróg oraz gminie Narew za wsparcie finansowe.

Sołtys wsi Gorodczyno zapytał czy mieszkańcy mogą liczyć na naprawę drogi Gorodczyno - Kożyno?

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poprosił, aby fundusze sołeckie przeznaczyć na zakup grysu, wtedy

Zarząd Dróg Powiatowych zakupi emulsję i wspólnie zrobimy drogi.

Sołtys wsi Przybudki –poprosił o odkrzaczenie drogi do Podborowiska oraz uruchomienie przystanku w 

Przybudkach bo zatoki przystankowe są a autobusy nie zatrzymują się.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że taka sama sytuacja była w Socach i tam już zatrzymują się 

autobusy i tutaj też zwrócimy się z prośbą do Prezesa PKS-u.

Sołtys wsi Krzywiec zapytała czy będą postawione wiaty przystankowe na drodze wojewódzkiej i kiedy 

będzie zabierany azbest od mieszkańców?

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział, że w tym roku robimy bardzo duże i kosztowne inwestycje i 

może dobrze  byłoby przeznaczyć pieniądze z funduszy sołeckich na zakup wiat przystankowych. Jeżeli 

chodzi o odbiór azbestu na ten moment nie ma znaczącego wsparcia ze strony Rządu. Możecie Państwo 

wynająć firmę do usunięcia azbestu na własny koszt.

Radna Anna Kryszeń powiedziała, że mieszkańcy wsi Bruszkowszczyzna i Gorędy proszą o niezwłoczne

wyrównanie drogi.

Wójt Pan Andrzej Pleskowicz powiedział,  że dopiero po dość znaczących opadach deszczu równarka

będzie mogła wjechać i wyrównać tę drogę. 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka-Andrzejuk  zapytała  pana  Dyrektora  ZSP  w  Narwi  czy

czwartoklasiści dostali laptopy? 

Dyrektor  ZSP  powiedział,  że  jeszcze  nie  ma  informacji  potwierdzających  dostawę.  Jedynie  było

skierowane do nas zapytanie, gdzie docelowo mają być dostarczone.  W systemie informacji zgłosiliśmy,

że ma to być szkoła i na tym to się na razie opiera.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Sylwia  Sawicka-Andrzejuk  zapytała  czy  została  podana  ilość  uczniów  i

laptopów.

 Dyrektor ZSP odpowiedział, że to wszystko jest podane w systemie informacji oświatowej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Sawicka-Andrzejuk zapytała Wójta ile dni był na urlopie?

 Wójt Pan Andrzej Pleskowicz odpowiedział, że wykorzystał 2 dni.

Radny Powiatowy Roman Ostapczuk przypomniał dla Wójta o przystankach autobusowych, które miały 

być stawiane w miarę możliwości finansowych. Poprosił o jak najszybsze zrealizowanie funduszu 

sołeckiego w miejscowości Koweła. Powiedział co zostało zrobione w ramach scaleń.

Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz poprosiła sołtysów o łączenie funduszy sołeckich. Powiedziała,

że  trzy  największe  Fundusze  Sołeckie  z  Narwi  połączyły  się  w  zeszłym  roku  w celu  modernizacji
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przystani kajakowej,  która nie była modernizowana od wielu lat.  26 sierpnia i 9 września odbyły się

czyny społeczne. O siódmej rano grupa mieszkańców Gminy i nie tylko naszej Gminy, zbierała się na

przystani, aby pomóc w różnych pracach: odkrzaczaniu, robieniu nowego podestu, robieniu i malowaniu

ławek, uprzątnięciu terenu wokół wiat i  nad rzeką.  Dzięki sile ludzkich rąk, prywatnemu sprzętowi i

pieniądzom z Funduszy Sołeckich przystań kajakowa teraz wygląda ładnie.  Zwróciła się z prośbą do

mieszkańców  o  branie  udziału  w  takich  inicjatywach,  bo  z  tej  przystani  będą  korzystać  wszyscy

mieszkańcy i turyści nas odwiedzający.

Przewodnicząca  Rady  Aneta  Leonowicz  zgłosiła  wniosek  o  zabezpieczenie  przystani  kajakowej  w

monitoring.

Wójt  Pan Andrzej  Pleskowicz  odpowiedział,  że  monitoring  musi  być,  ale  też  trzeba  porozmawiać  z

młodymi ludźmi, aby tego nie niszczyli.

Ad. 11. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Gminy Narew.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Aneta Leonowicz zamknęła obrady LIV

sesji Rady Gminy Narew o godz. 10.42.

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 34 do oryginału protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 35 do oryginału protokołu.

Protokolant

Krystyna Kiszycka

Przewodnicząca Rady

Aneta Leonowicz

12


